
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 30. oktober 2024 – 1. møde efter ekstraordinær 

generalforsamling 2024 

 

 

Rikke bydes velkommen, og der orienteres kort om status i klubben: 

 

 Kontrakt med Bjarne underskrevet, kontrakt løber til sommer 2026 

 Der er indkøbt multimaskine, idet klubben har overtaget de fleste opgaver fra Bjarne 

 Der er fuldt hus i stalden 

  

 

Der er forespurgt på Rid-for-dommer igen, og Sanne undersøger hvilken dag hun kan i november. 

Vi ønsker også et arrangement af en slags i december – evt. et gløgg/æbleskive-spisning. 

Hannibal forventer at lave et enkelt wellness i november og et julewellness i december 

 

Vi taler om sikkerhedsregler og opdaterer disse snarest muligt.  

 

Der er kommet brev fra Danske Bank som ikke længere tilbyder opsparingskonti. Signe undersøger 

om vi kan få en anden konto, således at vi stadig har mulighed for at have pengene fordelt, således 

alt ikke står på driftskontoen.  

 

Referant Hannibal 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 


